
Το αύριο του ΑΠΘ… 

Αγαπητές και αγαπητοί συνάδελφοι, φίλες και φίλοι, 

Το αύριο του ΑΠΘ, μετά τις εκλογές για το Συμβούλιο Διοίκησης, εύχομαι να είναι 
καλύτερο, γιατί το ΑΠΘ μπορεί καλύτερα. 

Δεν είμαι και πολύ αισιόδοξος, καθώς οι προϋποθέσεις είναι αρνητικές, όπως έχω εξηγήσει, 
από τον τρόπο συγκρότησης της νέας διοίκησης, που είναι συγκεντρωτική, και από ένα 
θεσμικό πλαίσιο που αποδεικνύεται ανεπαρκές και ακατάλληλο για ένα δημόσιο 
πανεπιστήμιο ευρωπαϊκών προδιαγραφών.  

Έθεσα ζητήματα διαφάνειας, λογοδοσίας, δημοκρατικότητας, αξιοκρατίας, 
πανεπιστημιακής ειρήνης με όρους που θέτει η ακαδημαϊκή κοινότητα, νέου στρατηγικού 
σχεδιασμού για το ΑΠΘ με συγκλίσεις,  χωρίς μονομέρειες και αποκλεισμούς. Χαίρομαι που 
κάποια από αυτά ήταν μέρος της προεκλογικής συζήτησης και της ατζέντας και άλλων 
υποψηφίων. 

Δεν έχω φιλοδοξίες άλλες από το να είμαι χρήσιμος και να συμβάλλω στις προσπάθειες για 
αναβάθμιση του πανεπιστημίου, και δεν έχω δεσμεύσεις άλλες από τις αρχές που όλα τα 
χρόνια υποστηρίζω. 

Σας ζητώ την εκτίμηση που μού έχετε να την κάνετε πρώτη προτίμηση στο ψηφοδέλτιό σας. 
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